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Zápis z jednání 
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 10/2014 

konaného dne 17. 12. 2014 
 
 
Přítomni: 

1. Kettner Lukáš (předseda) 5. Kaňkovský Vít 

2. Vrzal Miloslav 6. Libus Petr 

3. Černý Radek 7. Měrtlová Soňa (tajemnice) 

4. Procházka Jan  

 
Omluveni: 

1. Šmardová Hana 5. Janoušková Marcela  

2. Antonín Pavel 6. Preininger Tomáš 

3. Houser Jaroslav  7. Wasserbauer Stanislav 

4. Bambasová Jaroslava  

 
Hosté: 

1. Běhounek Jiří (hejtman kraje) 2. Talpa David (OZ) 

 
 
Program: 
 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu; 
3. Kontrola zápisu; 
4. Zhodnocení činnosti Zdravotní komise rady kraje; 
5. Diskuze, různé; 
6. Závěr. 
 
 
1. Zahájení 
Lukáš Kettner, předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájil 
jednání. Přivítal všechny přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise 
není usnášeníschopná.  
 
 
2. Schválení programu 
Lukáš Kettner přednesl návrh programu zasedání, který byl přítomnými schválen. Pouze zde 
došlo k záměně v pořadí projednávaných bodů. 
 
 
3. Kontrola zápisu 
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
 
Na zasedání se dostavil Petr Libus. 
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4. Zhodnocení činnosti 
Soňa Měrtlová pohovořila o činnosti zdravotní komise. A vyzvala přítomné, zdali by měli 
k doplnění nějaké náměty, které na zdravotní komisi nebyly diskutovány a měly by být zařazeny 
do plánu činnosti na rok 2015. Návrh plánu činnosti bude členům ZdK rozeslán, jako podkladový 
materiál, na lednové zasedání. 
Jiří Běhounek požádal o součinnost členy ZdK v řešení odborné stránky problematiky Nemocnic 
Kraje Vysočina, která nastala po snahách managementu nemocnic udržet nemocnice 
ekonomicky stabilní, s čímž se neztotožňuje personál. Je uvažováno i o fúzi nemocnic v Kraji 
Vysočina. 
 
 
6. Diskuse, Různé 
Jiří Běhounek členy ZdK informoval o návštěvě Běloruské delegace lékařů v Kraji Vysočina 
(15. – 18. 12.).  
 
Přítomní diskutovali o řešení nestabilní situace v nemocnicích zřizovaných Krajem Vysočina. 
Soňa Měrtlová členům ZdK rozdala CD s výstupy projektu „Moje nemocnice“ a nabídla členům 
k nahlédnutí vytištěné materiály – rozsáhlé závěrečné zprávy tří nemocnic, které jsou k dispozici 
na OZ. Jiří Běhounek nabídl i možnost diskuse se zpracovatelem projektu.  
Hlavní otázky, které z diskuse vyplynuly, jsou motivační systém a odměny pro pracovníky 
nemocnic a možnost fúze nemocnic v Kraji Vysočina. Členové ZdK se také shodli, že by situace 
nemocnic měla být zanalyzována a na základě výstupů zvolit optimální řešení. Doba realizace 
by měla být stanovena s ohledem na konec volebního období 2012 - 2016. 
 
Jiří Běhounek poděkoval členům ZdK za celoroční spolupráci a omluvil se z dalšího jednání.  

 
Lukáš Kettner informoval o elektronickém hlasování o stanovisku k podkladovým materiálům 
týkajících se zařazení do sítě Perinatologických center intermediální péče (dále jen „PCIMP“). 
Nemocnice Jihlava, příspěvkové nemocnice a Nemocnice Třebíč, příspěvkové organizace, které 
splňují podmínky pro PCIMP a vzhledem k dostupnosti této péče v rámci Kraje Vysočina je 
vhodné, aby i tyto nemocnice získali oficiální statut PCIMP.  
Hlasování proběhlo v období od 3. do 10. 12. 
 
Usnesení 09/10/2014/ZdK 
Zdravotní komise rady kraje 
doporučuje 
ředitelům nemocnice Jihlava a nemocnice V Třebíči revizi požadavků pro zařazení do sítě 
PCIMP a v případě splnění požadavků pro zařazení do sítě PCIMP  doporučuje ředitelům a radě 
kraje zvážení možnosti opětovného podání žádosti o zřízení perinatologických center 
intermediální péče v Nemocnici Jihlava, příspěvkové organizaci a Nemocnici Třebíč, 
příspěvkové organizaci. Zdravotní komise rady kraje v případě splnění požadavků nemocnic 
pro zařazení do sítě PCIMP doporučuje opětovné podání žádosti.  
odpovědnost: tajemník zdravotní komise  
termín: 31. 12. 2014 
Usnesení bylo přijato, formou elektronického hlasování, 13 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).  
 
Z dalšího jednání se omluvil Miloslav Vrzal. 
 
 
5. Stížnostní agenda vedená na odboru zdravotnictví 
David Talpa přítomné informoval o stížnostech podaných v souvislosti s nespokojeností 
s poskytnutím péče zdravotních zařízení. Odbor zdravotnictví Krajského úřadu Kraje Vysočina 



 

Číslo jednací:  KUJI  82359/2014 SH 
 

Číslo stránky 3 

evidoval v roce 2014 celkem 28 podaných stížností. Z tohoto počtu 12 stížností bylo podáno 
v souvislosti s lůžkovou péčí (v nemocnicích), 11 stížností v souvislosti s ambulantní péčí, 
5 stížnosti souvisely s organizací zdravotnictví. 
Z celkového počtu bylo 17 stížností vyhodnoceno jako neoprávněných, 5 stížností bylo 
vyhodnocena jako důvodných a 6 jako částečně důvodných. 
 
Na závěr jednání členové diskutovali o výjezdech RZP a RLP posádek ZZS Kraje Vysočiny 
a činnosti praktických lékařů ve vztahu k emergenci krajských nemocnic.  
Soňa Měrtlová informovala o novelizaci zákona, kterou byly zrušeny smluvní platy. 
Dále Soňa Měrtlová informovala, že dne 22. ledna 2014 proběhne slavnostní vyhodnocení 
soutěže Bezpečná nemocnice a navazující Konference Dny bezpečí. Součástí konference 
proběhne přednáška Ing. Jiřího Synka. 
 
Zasedání Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 1/2015 se uskuteční ve středu  
21. ledna 2014 od 16:00 hodin v sídle Krajského úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57, 
Jihlava. 
 
 
7. Závěr 
Předseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Lukáš Kettner 
předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Soňa Měrtlová 
Odbor zdravotnictví krajského úřadu 
 
Zpracovala a zapsala Zuzana Škrdlová dne 19. 12. 2014 


